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Zoo děkuje škole
Děčínská zoologická zahrada děkuje Základní škole v Benešově nad Ploučnicí za zapůjčení 

maškary Masopusta na akci Masopust v zoo, která se v zoo konala dne 9. února.                     
Dík patří především paní učitelce Haně Šindlerové a jejím žákům, kteří Masopusta vyrobili. 

Zároveň vás Zoo Děčín zve na některé ze svých nejbližších akcí. Podrobnosti se dozvíte       
na webových stránkách www.zoodecin.cz.

Březen bude v knihovně patřit Internetu
Březen bude v benešovské městské základní kroky ovládání této praktické 

knihovně patřit Internetu. Knihovna se totiž dovednosti, kterou používání Internetu 
připojuje k celostátní akci, která má v ČR   b e zesporu je,“ přislíbila knihovnice        
už svou jedenáctiletou tradici, nazvanou Ivana Jandášová. Všechny pondělky            
Březen - měsíc Internetu. V rámci této akce od 3. do 17. března vždy od 9 do 11 hodin 
připravila několik zajímavých aktivit. budou v benešovské knihovně určeny 

internetovým začátečníkům. Zájemce čeká Mottem letošního ročníku je slogan: 
seznámení s Internetem, základy e-mailové Internet – výhoda pro znevýhodněné!     
komunikace a používání internetových Cílem je upozornit na význam, který může 
vyhledavačů. mít Internet pro znevýhodněné skupiny 

obyvatel. V Benešově nad Ploučnicí   V   bř ez nu  n a bíz í městská knihovna ještě 
tak budou mít možnost vyzkoušet si práci   j ed e n  bonus. Čtenáři do patnácti let a studenti 
s internetem zcela zdarma například senioři    budou mít po celý měsíc možnost registrace 
a maminky na mateřské dovolené. „Budeme zcela zdarma. 
zájemcům k ruce a pomůžeme jim zvládnout     (ah)

Odkanalizování města začne již brzy 
Více na straně 3.

Děti se bavily na maškarním reji 
Foto si prohlédněte na straně 6.
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Program: na rozmyšlenou do dalšího ZaM. výsledek hlasování pro návrh ale účetně je vše v pořádku.
1 )  Z a h á j e n í ,  n á v r h o v á  -  ve zprávě je  uvedeno,               usnesení: 13 pro

Zpráva kontrolního výboru č.1 komise,ověřovatelé zápisu - Usnesení č. 5/2008: ZaM bere   že kotelny ve školách jsou 
s t a r o s t a  a  m í s t o s t a r o s t a  starosta na vědomí zprávu o bezpečnosti zastaralé a že bude nutná 

2) Kontrola usnesení z minulého odpověděli písemně na tuto ve městě přednesenou npor. investice do jejich výměny,     
ZaM - starosta zprávu. Zelenickým. jaký je tedy stav kotelny            
3) Zpráva o bezpečnosti ve městě p .  S t rnadová  -  odpověď na sídlišti, kde jsou kotle ze 
- PČR + MěP připravuje a požádala o termín  4 .  P R O D E J ,  K O U P Ě  stejného období tj. z roku 1996?
4) Prodej koupě majetku města - do 10. 2. 08. MAJETKU MĚSTA p. Průša: zde se jedná o jiné kotle 
starosta   us. č.157/2007- ZaM ukládá žád. manž. Bartoňových a jinou technologii
5) Analýza společnosti BTS výsledek hlasování pro návrh odboru VŽP jednat dále s RWE   Ing. Šuma - spol. si může vzít 
6) Organizační záležitosti usnesení: 13 proo možnosti plynofikace ulic úvěr na nákup nových kotlů, 
7) Diskuse Usnesení č. 6/2008:Husova, Cihelní atd. Popřípadě i n v e s t i c i  b u d e  s p l á c e t  
8) Návrh usnesení, závěr ZaM schválilo žádost Romana     z j i s t i t  da l š í  pod robně j š í  prostřednictvím odpisů
  a Marie Bartoňových, bytem informace o financování této v 19.00 odešla Mgr. Tesarčíková.
1. ZAHÁJENÍ B e n e š o v  n a d  P l o u č n i c í ,  Ing.  Mádle -  doporučuje             a k c e  ( m o ž n o s t  s p o j i t                    
Zasedání zahájil a řídil starosta Táborský vrch 708 o odkoupení p. Průšovi kontrolu celkového s kanalizací)
města pan Karel Vrbický. Přivítal část pozemku p.p.č.172/1 v k.ú. p. Strnadová - proběhla jednání, hospodaření společnosti.
p ř í t o m n é  a  s e z n á m i l  j e                  Benešov nad Ploučnicí pro účely starosta - odkoupení podílu.ze kterých vyplynulo, že by tato 
s programem dnešního jednání. s tavby rodinného domku. město si  musí  vzít  úvěr               a k c e  v y š l a  e k o n o m i c k y  
výsledek hlasování pro návrh Předmětná část pozemku bude za předpokladu, že jej bude       nevýhodně pro město - není 
usnesení: 12 pro geodeticky oddělena na náklady ze zisku BTS splácetzpracována PD.
Usnesení č. 1/2008: Vy j á d ř e n í  j e d n o t l i v ý c h  žadatelů a po vyhotovení p. Chour - nebyla zpracována PD 
ZaM schválilo program jednání zastupitelů ke koupi podílu min. g e o m e t r i c k é h o  p l á n u                    na jednotlivé etapy ?
dne 30. 1. 2008. vlastníka BTS :p. Strnadová - existuje pouze a znaleckém ocenění odprodán 
Do návrhové komise byli zvoleni p.Neliba: souhlasí s odkoupem záměr, chybí prováděcí projekt. za cenu obvyklou stanovenou 
tito členové: Mgr. Tesarčíková,    podílu za cenu uvedenou           us. č. 159/2007– ZaM ukládá znaleckým posudkem.
p. Semerádt, Ing. Šuma ve znaleckém posudku z roku zástupcům města ve VH BTS žád. p. Štechmullera výsledek 
výsledek hlasování pro návrh 2004.zajistit prostřednictvím jednatele hlasování pro návrh usnesení:    
usnesení: 12 pro p. Semerádt: je pro odkup,         BTS analýzu rozvoje společnosti 13 pro
Usnesení č. 2/2008: pan Průša nám dnes soustu věcí Usnesení č. 7/2008:a případných investic s ohledem 
ZaM schválilo návrhovou komisi ZaM schválilo žádost Václava objasnil.na možné odkoupení podílu 
ve složení : Mgr. Tesarčíková,     p. Klouček: je pro koupi podílu     Štechmüllera, bytem Benešov minoritního vlastníka. (viz. bod 
p. Semerádt a Ing. Šuma. - požaduje důkladnou kontrolu    nad Ploučnicí,Sídliště 666           č.5).
Jako ověřovatele zápisu byli v BTS.o  o d k o u p e n í  p o z e m k ů  výsledek hlasování pro návrh 
zvoleni: p. Neliba a Ing. Moravec Ing. Mádle: souhlasí s odkupemp.p.č.168/1 o výměře 568 m2       usnesení: 13 pro
výsledek hlasování pro návrh p. Chour: není rozhodnut,     Usnesení č. 4/2008 : a p.p.č.168/2 o výměře 1106 
usnesení: 12 pro nemá dostatek informací.ZaM bere na vědomí plnění 
Usnesení č. 3/2008: p. Franclová: není pevně 5. ANALÝZA SPOLEČNOSTI ukládajících usnesení z minulého 
ZaM schválilo ověřovatele rozhodnuta - vadí jí vysoký úvěr.BTSjednání ZaM.
zápisu ve složení: p. Neliba,    Mgr. Špička: souhlasí s odkupem Na zasedání byl přítomen 
Ing. Moravec. podílu.3. ZPRÁVA O BEZPEČNOSTI jednatel BTS p. Václav Průša. 
V 17.10 přišla p. Franclová p. Lekner: je pro odkup podílu      VE MĚSTĚ Přednesl zprávu, která je 

- domnívá se, že pro tak velký npor. Bc. Zelenický (ved. obv. přílohou zápisu.
 2. KONTROLA USNESENÍ počet odběratelů tepla musí být výsledek hlasování pro návrh odd PČR) - přednesl zprávu, 
us. č. 6/2007 – komisi pro BTS zisková.usnesení: 13 prokterá je přílohou zápisu
výběrové řízení informovat p. Myšíková: je pro odkup            Unesení č. 8/2008Dotazy : starosta - Jak je          
každé řádné zastupitelstvo          - je potřeba předložit konkrétní o b v.  o d d .  v  B Š  d a l e k o   Z aM   b er e  n a  v ěd om í  z pr áv u   
o plnění usnesení č.2006/208 podoby úvěru.s vybavením radarem? jednatele BTS o současném stavu 
vče tně  podání  informace               starosta - úvěr nabídka Komerční a budoucím vývoji společnostip. Zelenický: chybí finance       
o zveřejněných zakázkách. banky - na 6 let s 5% úrokem         na nákup nového radaru,  D is ku se :    
p. Klouček: za uplynulé období starosta - výměna jednatele: + fixní úroková sazba, nabídka nyní jsme odkázáni na spolupráci 
nebyla hodnocena žádná veř. Jak se řeší zpronevěra peněz? České pojišťovny - na 10 let        s DI PČR.
zakázka p. Průša: probíhá písemná Co znamená projekt AJAX ? s 4,5% úrokem + fixní úroková 
- dále informoval o prohlídce       komunikace. sazba, oba bankovní ústavy p. Zelenický: naši policisté 
v kině a poděkoval f. Elecom     p. Raková přislíbila situaci nepožadují zástavu.dochází do škol a společně s žáky 
za odvedenou práci. vyřešit.vyplňují různé brožury, týkající Návrh usnesení:
Zkonstatoval, že je výhodnější, Ing. Moravec - Jak byla určena ZaM schválilo odkup 37% se např. drogové prevence.
když určitou akci dělá pouze cena za kterou prodala BTS firmě p. Neliba - v souvislosti s krádeží o b c h o d n í h o  p o d í l u                    
jedna firma. Bottari plyn. kotelnu?barevných kovů se dotazoval, od minoritního společníka BTS 
Ing. Šuma: Jak je myšlen v kině Domnívám se, že částka 20 000,- zda nebude zvýšena obchůzková s.r.o. Za cenu 6 480 550,- Kč    
bezbariérový vstup? Kč neodpovídá realitě, pokud činnost ve městě ? d l e  z n a l e c k é h o  p o s u d k u               
p. Strnadová - vstup bude započítáme práci atd. č. 2004/1-1 ze dne 26. 5. 2004.p. Zelenický: toto je personální 
samostatný ze vstupní haly. t a j emník  -  vznes l  do taz              problém, co se týče krádeží kovů výsledek hlasování pro návrh 
STKO: na jednatele BTS, kdo je a  n á s l e d n é h o  p r o d e j e                 usnesení: 11 pro, 1 se zdržel
p. Klouček - zda bude město k o n k r é t n ě  z o d p o v ě d n ý              Usnesení č. 9/2008:do Sb. surovin, je zde problém, 
v y h l a š o v a t  V Ř  n a  s v o z  za chybějící hotovost ve výši      ZaM schválilo odkup 37% který je zatím těžce řešitelný.
komun.odpadu na období  o b c h o d n í h o  p o d í l u                    91 000,- Kč v pokladně BTS?tajemník - informoval o schůzce 
příštích pěti let ? od minoritního společníka BTS p. Průša: účetně p. Nebohá.s p.  Zelenickým ohledně 
starosta - tuto otázku bych nechal s.r.o. za cenu 6 480 550,- Kč     -  peníze  fakt icky chybí ,             přestupkové agendy.

ZÁPIS ze zasedání Zastupitelstva města Benešov nad Ploučnicí konaného dne 30. 1. 08 od 17:00 ve velké zasedací síni MěÚ
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Z bytu vzal peníze a stravenky pro trestný čin Maření výkonu úředního 
rozhodnutí dle §171/1c) tr. zákona a Řízení Podezřelý T. K. r. 1989 za použití shodného 
motorového vozidla bez řidičského klíče vnikl do bytu své tety na ul. Českolipská 
oprávnění dle §180d tr. zákona.v Benešově nad Ploučnicí, odkud odcizil 

finanční hotovost ve výši 1.000,- Kč              
a 5 ks stravenek v hodnotě á 100,- Kč.      Popral se v restauraci Blaník
Tímto celkem způsobil škodu ve výši    Podezřelý MB r. 1980 dne 9. 2. 2008          
1.500,- Kč. Vzhledem k tomu, že poškozená v restauraci Blaník v Benešově nad Ploučnicí 
nedala souhlas s trestním stíháním svého před dalšími osobami poškozeného                
příbuzného, po zadokumentování byl případ J. V. r. 1968 udeřil v několika případech pěstí 
na OOP Benešov nad Ploučnicí odložen. do obličeje, kdy ho dále shodil na zem,       

kde mu dupal na hlavu. Poškozený při útoku 
Vydával se za svého bratra utrpěl drobná poranění - rozseknuté obočí, 

nateklý ret a tržnou ránu na hlavě. Dne 15. 2. Policisty OOP Benešov nad Ploučnicí bylo 
2008 bylo podezřelému dle §179b/3 tr. řádu. zjištěno, že podezřelý Š. Š. r. 1977 se v měsíci 
sděleno podezření z trestného činu červnu roku 2007 při dopravní kontrole 
Výtržnictví dle §202/1 tr. Zákona. vydával za svého bratra, kdy byl jako řidič 

motorového vozidla kontrolován hlídkou 
Policie ČR. Tím se dopustil tr. činu Kradl dřevo v Loučkách
poškozování cizích práv dle § 209/1a)           Neznámý pachatel v době od 27. 12. 2007 
tr. zákona. do 10. 02. 2008 v obci VERNEŘICE - Loučky 

na parcele č. 591/2 a 590 pokácel a odcizil  
Řídil, aniž by vlastnil řidičák cca 27 ks vzrostlých jasanů o průměru          

10 až 30 cm, čímž způsobil předběžnou škodu  Policisty OOP Benešov nad Ploučnicí bylo 
ve výši 20.000,- Kč.zjištěno, že podezřelý Š. Š. r. 1977 dne 23. 6. 

2007 řídil motorové vozidlo, aniž by vlastnil 
řidičské oprávnění. Jmenovanému bylo Řidičák nepředložil, protože ho neměl
sděleno podezření z tr. činu řízení Policisty OOP Benešov n. Pl. byl 
motorového vozidla bez řidičského podezřelý Z. H. r 1976 dne 16. 02. 2008 
oprávnění dle § 180d tr. zákona. zastaven a kontrolován jako řidič OA.         

Při provedené kontrole nepředložil řidičské 
Mařil výkon úředního rozhodnutí oprávnění, kdy provedenou lustrací bylo 

zjištěno, že má správním orgánem vysloven Podezřelý P. Š. r. 1976 byl dne 7. 2. 2008     
zákaz řízení motorových vozidel na dobu     v obci Františkov n. Pl.  zastaven                     
16 měsíců. Podezřelému bylo ve zkráceném a kontrolován na pozemní komunikaci jako 
přípravném řízení dle §179b/3 tr. ř. sděleno řidič motorového vozidla, kdy následnou 
podezření z trestného činu Maření výkonu lustrací bylo zjištěno, že má vysloven zákaz 
úředního rozhodnutí dle §171/1c) tr. zákona    řízení motorových vozidel. Jmenovanému 
a Řízení motorového vozidla bez řidičského bylo sděleno podezření ve zkráceném 
oprávnění dle §180d tr. zákona.přípravném řízení dle § 179b/3 tr. řádu        

d l e  z n a l e c k é h o  p o s u d k u   v ýs le de k  h la so vá ní  p ro  návrh usnesení: 12 pro s tím, že o rozdělení příspěvku 
bude rozhodovat Rada města        Usnesení č. 11/2008:č. 2004/1-1 ze dne 26. 5. 2004. usnesení: 12 pro
p. Semerádt - dotazoval se          ZaM ukládá vedoucí útvaru VŽP Usnesení č. 10/2008:
na aktuální situaci s bývalým z a j i s t i t  v e  s p o l u p r á c i                      ZaM bere na vědomí výroční 6 .  O R G A N I Z A Č N Í  
podnikem Benar a.s.s projektovou kanceláří SVIS zprávu o poskytování informací    ZÁLEŽITOSTI
s t a ros t a :  mám in fo rmac i ,             umožnění připojení čp. 577, 578, v období roku 2007 Městským  Pracovní zasedání ZaM
že se přihlásil nový zájemce.580, 581 Táb. vrch k hlavnímu úřadem v Benešově nad Ploučnicí. - pracovní zasedání k rozpočtu 

kanalizačnímu řádu.Odkanalizování města.města na r. 2008 se uskuteční dne 
8. ZÁVĚRstarosta - na základě žádosti 18. 2. 2008 od 17.00 hodin

 7. DISKUSE Jelikož již nebylo dalších dotazů občanů Táb. vrchu čp. 577, 578,  p. Myšíková - upozornila, že je 
či připomínek, požádal starosta     Ing. Moravec - dle zvyklostí naší 580, 581 ukládá odb. VŽP nechat nutné do návrhu rozpočtu 
o předložení návrhu usnesení       společnosti jsme se rozhodli v y p r a c o v a t  z m ě n u  P D                   zakomponovat úvěr na koupi 
z dnešního zasedání.věnovat částku ve výši 5% z ceny p. Strnadová : dle vyj. SVIS bude podílu BTS.

z a k á z k y  b e z  D P H  j a k o  výsledek hlasování pro návrh t o t o  ř e š e n o  s  č a s o v ý c h                    
sponzorský dar městu. usnesení: 12 proa fin. důvodů bez PD

Zpráva o poskytování informací starosta: poděkoval za nabídku      výsledek hlasování pro návrh 

Pro podporu dobrovolného výběru daní, Finanční úřad v Děčíně dále rozšiřuje 
především daně z příjmu fyzických osob, úřední hodiny v sídle FÚ každý pracovní den 
připravuje Finanční úřad v Děčíně výjezdy v období od 17. 3. do 31. 3. 2008 od 8 do 13,30 
pracovníků FÚ do Benešova nad Ploučnicí   h odin a dne 29. 3. 2008 do 8 do 12 hodin.

Příjem daňových přiznání v podatelně FÚ a České Kamenice s cílem pomoci 
je zajištěn v pracovní dny od 6 do 18 hodin. obyvatelům – daňovým subjektům s podáním 

Cílem aktivního přístupu daňové správy     daňového přiznání. Úřední dny budou 
k veřejnosti je zajistit kvalitní podmínky     zajištěny v prostorách Městských úřadů 
pro plnění daňových povinností obyvatelů           vybraných obcí:
– daňových subjektů.

    Ing. Miloslava ŠolcováBenešov nad Ploučnicí a Česká Kamenice
     ředitelka FÚ v Děčíně   4. 3. 2008   9 – 14 hodin

27. 3. 2008   9 – 14 hodin

Aktivní přístup daňové správy k veřejnosti

Z bloku Policie ČR

pokračování ze str. 1

Krátce z města

pokračování na str. 8
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Škola za školou a Případy detektiva baví. Také během dne v průběhu vyučování  
Packala. je v „počítačovkách“ vždy plno. První úspěch 

se tedy dostavil - gang 8A s názvem            Koncem ledna 2008 se naše škola zapojila 
The WARRIORS (Bojovníci) se umístil        do projektu internetového vzdělávání   
v týdnu od 4. 2. do 12. 2. 2008 na krásném     2. "Škola za školou". Všem, kteří se chtějí učit, 
místě, a tím si vybojoval účast v televizním učit se jinak a zlepšovat se, umožní program 
pořadu. A 3. března je čeká natáčení pořadu učení zábavnou formou. Výstupem tohoto 
"Případy detektiva Packala" v České televizi. vzdělávání je možná účast v televizně-
Budou tak reprezentovat naši školu i naše vzdělávacím programu "Případy detektiva 
město. Další úspěch zaznamenal hned           Packala". Zábavné učení prostřednictvím 
v dalším týdnu gang Markeťáci. Béčka,     počí tače  a  in ternetu  př ináší  body                   
naši „šesťáci“ ze 6B, kteří také pojedou do celotýdenní hry gangů - většinou třídních 
natáčet tento pořad. Po jejich vzoru bojují kolektivů. Výhodou celého programu je 
další gangy - týmy o stejný výsledek.    možnost učit se sám, ve školním i domácím 
Chcete-li znát průběžné výsledky, podívejte prostředí, podle učebnic, které se běžně 
se na adresu www. packal.cz, kde je používají při výuce.
nejaktuálnější pořadí za soutěžní týden.      V projektu jsou na benešovské základní 
Mezi první desítkou se vždy objeví některý     škole zapojeny všechny třídy II. stupně. 
z gangů naší školy – např. Markeťáci.Béčka, Postupné zapojování tříd i celou koordinaci 
BeBéčka, Benďáci, Benešováci7 nebo třeba soutěže má na starost Mgr. Šmídová,        
Big Gangsters. (Máte-li zájem o bližší která svým nadšeným přístupem vyburcovala 
informace o „Packalovi“, sledujte spolu         žáky k výkonům, které jim vynesly až účast    
s dětmi jeho případy vždy v sobotu               v televizní soutěži. Počítačové učebny jsou 
od 10 hodin na ČT 1.) denně v provozu již před vyučováním a jsou 

                          Mgr. Dagmar Tesarčíkováobsazeny dětmi, které soutěžení s "Packalem" 

Úspěch zaznamenali na konci ledna naši 
„páťáci“ v okresním kole matematické 
olympiády. Ze školního kola čtyři žáci 5A pí. 
učitelky Rejmanové postoupili do okresního 
kola a odtud přivezla Nikola Lipenská           
2. místo a David Antonišin 3. místo. 
Blahopřejeme!

Ačkoliv jaro ještě nezačalo, zpívali 
skřivánci od 1. do 9. třídy ve školním kole 
tradiční soutěže v sólovém zpěvu lidových 
písní známé pod názvem „Děčínský 
skřivánek“. V našem regionu má tato soutěž 
již 36 letou tradici. Nejúspěšnější zpěváčci 
školního kola byli v I. kategorii – Kačka 
Chmelíková, v II. kategorii – David Kuĺka.    
V pondělí 18. 2. 2008 proběhlo v Děčíně 
místní kolo, ve kterém David Kulka z 6B 
zvítězil a postoupil do okresního kola. 
Držíme palce do okresního kola.

26 žáků od 6. do 9. tříd se zúčastnilo 
školního kola Olympiády v anglickém jazyce, 
ve které Jirka Viktora z 8A získal v okrese      
9. místo ve své kategorii.

11. února 2008 se konalo školní kolo 
recitační soutěže, kterého se zúčastnilo        
ve 4 kategoriích 37 recitátorů od 2. do 9. třídy. 
Porota vybrala do městského kola,           
které se bude konat 5. 3. 2008, Nikolu 
Lipenskou z 5A, Tomáše Raka ze 4A              
a Jaroslava Vlacha z 8A.

18. února 2008 se zájemci o matematiku   
ze 6. a 7. tříd zúčastnili školního kola 
matematické soutěže Pythagoriáda. Soutěže 
se zúčastnilo 20 žáků ze 6. tříd a 12 žáků       
ze 7. tříd.

 Mgr. Miroslava Šmídová

Jednou v roce, většinou v únoru           
nebo v březnu se koná masopust. Všechno je 
najednou naruby! Lidé chodí převlečeni       
za někoho úplně jiného. V ulicích můžete 
potkat postavy ze snů a pohádek: strašidla, 
zvířata i celé maškarní průvody. V dávných 
dobách dokonce vládl na trůnu místo krále 
největší chuďas a král nosil šaty žebráka. 
Zkrátka, jako by starý běh života skončil, čas 
se zastavil a všechny nejnemožnější věci byly 
na chvilku možné... O půlnoci se však masky 
sundají, hra končí. Všichni se vrátí na své 
skutečné místo v životě.

Masopust na MŠ a ZŠ v Benešově          
nad Ploučnicí

Učitelé seznamují žáky s tradicemi a zvyky 
MASOPUSTU, vyrábí v rámci výtvarné 
výchovy masky zvířat, klobouky, brýle, … 
Konají se přehlídky masek ve třídě, vyprávějí 
si o masopustu a o všem, co k němu patří (např. 
zabíjačky). Žáci se tak nenásilnou formou 
dozvídaj í  význam l idových t radic                    
a v závěrečném průvodu zakusí sami onen 
příjemný pocit masopustního veselí,        
které je předzvěstí jarního půstu a jednoho     
z největších jarních svátků - Velikonoc. 
Zároveň je již druhým rokem masopustní 
průvod městem pro žáky oslavou a vítáním 
jarních prázdnin! Masopustní měsíc měla 
škola rozdělen do čtyř etap („červený pátek“, 
„kloboukové pondělí“, „pátek šílených 
účesů“ a „brýlové pondělí“) a byl zakončen 
22. února 2008 průvodem městem. 

             Mgr. Martina Baštrnáková

Žáci benešovské základky jedou soutěžit do televize Letem světem ze „základky“
aneb co se děje ve škole

Lidové tradice na benešovské 
"základce"

Když je něco podruhé stává se z toho na základě, kterého se udílí povolení projít 
tradice. Masopustní průvod naší školy,  m ě st em. Panu starostovi K. Vrbickému        
který prošel v pátek 22.2.08 městem,  z a  p r o  m l u v u   k   d ě t e m  a  u d ě l e n í  
je toho důkazem. Více než čtyři stovky dětí, povolení.Městským strážníkům za ochranu    
převážně oblečených do vlastnoručně a bezpečnost průvodu. Klubu důchodců 
vyrobených a vymyšlených kostýmů,          a dalším občanům za sladké i malé peněžní 
za náramného rámusu a pokřiku obveselilo odměny.Členové klubu důchodců nás mile 
přihlížející občany našeho města. Průvod       p ř e k v a p i l i ,  k d y ž  n a  n á s  p o č k a l i                        
v čele s Masopustem, s koníky a jejich s cukrovinkami před svým klubem. 
majiteli, s medvědářem a medvědem,             Velikou zásluhu mají samozřejmě děti, 
s kravičkou a pasačkou a dalšími a dalšími které také vymýšlely doma s rodiči , ve škole  
postavičkami jakoby vystřižené z dávné doby, s učitelkami i úplně samy kostýmy               
ale také i ze současnosti, vyšel ze školy          do průvodu a postaraly se o to, že průvod byl 
a pokračoval kolem školky.Poté prošel tak super.
zámeckou zahradou a zamířil na městský úřad Dík patří i maminkám, babičkám a tetám, 
pro povolení k panu starostovi projít městem. které upekly koláče a buchty, kterými děti 

Díky patří určitě všem paní učitelkám, obdarovávaly pocestné.
které se podílely na přípravě a realizaci tohoto Doufám,že jsem ve výčtu zásluh na někoho 
masopustu,na výrobě masek, výzdobě nezapomněla. A přeci jenom dík patří 
chodeb  školy  a v neposlední řadě                  i přihlížejícím občanům, kteří se přišli 
na vymýšlení kostýmů podívat a podpořili nás.

 i pro svoji vlastní osobu. Paní učitelce                                  Mgr.Věra Doležalová
Rejmanové za úžasný veršovaný proslov,      

MASOPUST, MASOPUST DO KOLA MĚ HOLKA PUSŤ…..  
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Na základě úkolu, kterým jsem byl aktivity. Kalendář poslouží nejenom               

pověřen Radou města, bych rád poprosil k  lepšímu informování  veřejnost i ,                 

všechny zástupce spolků, sdružení a institucí ale i Radě města při plánování případných 

o spolupráci při tvorbě kalendáře akcí na rok finančních příspěvků na tyto akce. Z tohoto 

2008. Naším cílem je vytvořit přehled důvodu jsou nejaktuálnějším tématem akce 

kulturních, společenských a sportovních plánované především na první polovinu 

událostí, které se chystají na letošní rok   to ho t o  r o ku . Ideální termín pro dodání 

v Benešově nad Ploučnicí a jeho blízkém přehledu je do konce března.
Zároveň budu rád, pokud zvážíte svou okolí.

Pokud plánujete uspořádání akce  s po lu ú ča st   na   městských slavnostech 

pro veřejnost, s povděkem přijmu vaše Slunovrat, které se letos uskuteční v termínu 

informace. Podrobnosti je možné předávat 13. – 14. června, minimálně ve formě 

e l e k t r o n i c k o u  p o š t o u  n a  e - m a i l  prezentace vaší činnosti.
Co všechno nás zajímá? lekner@benesovnpl.cz, písemně na adresu 
Například: divadelní představení, výstavy, městského úřadu, osobně v podatelně, 

plesy, zábavné show, sportovní utkání, případně i telefonicky na 412 589 802.      
závody, soutěže, přehlídky, vystoupení, Akce budou zveřejňovány prostřednictvím 
koncerty, zábavy, besedy, přednášky, oficiálních městských internetových stránek 
semináře, trhy, hody, poutě, jarmarky, na adrese www.benesovnpl.cz a pravidelný 
hudební produkce, veřejné oslavy, zájmová přehled bude vycházet i v Benešovských 
setkání, brigády, akce pro děti či seniory, dny N o v i n á c h .  F u n g o v á n í  p r a v i d e l n ě  
otevřených dveří, turistické či cykloturistické aktualizovaného kalendáře akcí bude mít jistě 
výlety atd.podporu ze strany městské samosprávy           

Předem děkuji za spolupráci! 
i v příštích letech.

Radek Lekner
Prosím, neváhejte a zpropagujte své 

 místostarosta

Výzva všem benešovským pořadatelům

Velikonoční nabídka:mazance a beránky domácí výroby.
Na vaši návštěvu se těší celý kolektiv Cukrárny Pusinky!

Pozor na klíšťata
Ve Šluknovském výběžku nepotřebujeme 
repelenty proti klíšťatům. To se dá říci 
bohužel velice zjednodušeně říci jenom      
pro toto území, protože za posledních          
asi dvacet let se tu totiž nikdo nenakazil.    
Jinak je tomu v okolí Děčína. Nejvíce 
mozková encefalitida způsobená klíšťaty 
hroz í  ve  Frant i škově  a  Benešově                 
nad Ploučnicí a také ve Hřensku.           
Protože zima byla velmi mírná, klíšťata letos 
zaútočí zřejmě už příští měsíc. 
                           (převzato z Hitrádia Crystal)

U železničního přejezdu prý vyroste 
LIDL… Ano nebo ne?

NE. Na prostranství u železničního 
přejezdu se do budoucna plánuje výstavba 
autobusového nádraží. Zbývající prostor by 
mohl být nabídnut některému z obchodních 
řetězců. Prozatím neoficiální zájem projevila 
společnost Penny Market. O případném 
prodeji by rozhodlo zastupitelstvo.

Uzavře se vjezd na náměstí v souvislosti     
s plánovanými úpravami náměstí?

NE. Automobilisté se bát nemusejí.            
V přípravě je projektová dokumentace         
na úpravy náměstí, ale s automobilovým 
provozem a parkováním je zde počítáno         
i do budoucnosti. 

Co se povídá… 
A jak je to ve skutečnosti…

ZAHÁJILA VLASTNÍ CUKRÁŘSKOU VÝROBU

Nabízíme tradiční druhy zákusků:

- italská semifreda

- dorty na objednávku dle katalogu

- svatební dorty

- koláčky,minidezerty a chlebíčky.
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Tak se zpívá v masopustní písni na Moravě 
při průvodu přes dědinu. I my jsme měli 
možnost takový pravý moravský masopust 
zažít. V sobotu 2. 2. 2008 jsme se sešli            
v Růžové, abychom pomohli zdejší farnosti    
s masopustním průvodem a večerním 
posezením ve společenském farním sále. 
Sjelo se nás z Benešova do Růžové okolo      
20 lidí. V sále panovala krásná masopustní 
nálada, o kterou se postarala cimbálová 
muzika z Moravy. Pro Ty, kteří byli v Růžové 
poprvé, měli možnost navštívit i zdejší kostel, 
který je moc krásný. Všem se nám tam moc 
líbilo a těšíme se zase na příští rok.

                           Za všechny Lída Šumová
Dne 11. února jsme se při slavnostní mši diecézi modlit!

svaté v Benešově nad Ploučnicí rozloučili     B y lo nám to všem moc líto, neboť jeho 
s naším biskupem Pavlem Posádem.  o dc ho d  p ři še l jako blesk z čistého nebe.        
Otec biskup přijel na kněžskou vikariátní On je tou svící, která zapálila v naší diecézi 
konferenci, která se konala v naší farnosti. spoustu mladých lidí. Kéž by jeho svíce nikdy 
Měli jsme radost, že v tak významný den,   n e z hasla. Ať už je pro nás jeho odchod jakkoli 
na který připadá Celosvětový den nemocných bolestný, nezbývá než mu za vše poděkovat    
a 150. výročí zjevení Panny Marie v Lurdech a popřát do nového působiště hodně síly, 
mohli slavit mši svatou s otcem biskupem   r a d o sti, lásky, trpělivosti
a 8 kněžími z našeho vikariátu. a Božího požehnání.

Otec biskup nás ujistil, že i když odchází   Za celou naši farnost jsme předali otci 
do Českých Budějovic, ponese si tuto diecézi biskupovi kytičku.
jako jeden veliký dar s sebou a bude se za naši                       Za naši farnost Lída Šumová

V pátek 1. února jsme se opět a letos   n aš e h o  p lesu byla návštěva našeho předsedy 
již po třetí vydali společně s našimi Jiřího Čunka. Možná, že přijel i proto,          
spoluobčany, přáteli a příznivci na Lidový že jsem ho k tomu částečně vyprovokovala      
ples pořádaný KDU-ČSL do Děčína  -  ja k s ám   ve ře jně  p ři zn al. Bylo to pro nás milé 
na Střelnici. Již tradičně na tento ples,  p ře k va pe ní! A protože byl ples, tak jsme 
který navázal na naše Valentýnské plesy politiku nechali pověšenou na háku v šatně      
konané v Sorce naší místní organizací, a společně jsme se bavili, zpívali a tancovali 
zajišťujeme odvoz autobusem tam i zpět.   až ,  a ž, až do konce. Všem se ples moc líbil,  
K tanci hrála výborná skupina Funny jen škoda, že po příjezdu do Benešova měli    
Orchestra, která bavila vyprodaný sál v Gorile zavřeno. A tak, jak se říká                  
děčínské střelnice. Nechyběla ani půlnoční - v nejlepším se má přestat - se nám vyplnilo.
tombola se zájezdy do Španělska pro2 osoby,        Lída Šumová, 
Chorvatska, apod. Vyvrcholením celého                        členka OV KDU-ČSL Děčín

Rozloučení s naším biskupem Pavlem Posádem

F a š a n k u ,  f a š a n k u
červený krušpánku….!

Lidový ples v Děčíně

v pondělí  18.  února v tělocvičně                   Sněhurka, kovboj, dráček, tygřík, včelka, 
na Sokolském vrchu. Mateřské centrum několik princezen, myšky, pirát… Tyto a ještě 
Medvídek Ben a Městský sportovní klub tam spousta dalších pěkných masek se sešly         
totiž uspořádali maškarní rej plný soutěží        
a písniček. V tělocvičně se sešlo kolem 
čtyřiceti dětí v maskách. Organizátoři děkují 
Benešovákům za velkou účast a také 
sponzorům: manželům Vernerovým             
za dárečky a manželům Strnadovým za mlsky 
pro děti. 

    (ah)

V sobotu 16. 2. 2008 benešovští fotbalisté 
pořádali již 11. Sportovní ples. Tentokrát opět 
po dvou letech v Dolních Habarticích.           
O velmi dobrou hudební produkci                
se postarala děčínská kapela B-Band              
a pěknou kulturní vložkou bylo vystoupení 
b e n e š o v s k é h o  t a n e č n í h o  s o u b o r u                 
TK Respekt. Již tradičně byla součástí plesu    
i tombola, do které nám přispěli místní             
i přespolní sponzoři. Za to jim všem patří naše 
velké poděkování. O příjemné atmosféře 
vypovídají i fotky z tohoto sobotního večera. 
Ch tě l  bych  zde  poděkova t  všem,                
kteří  se jakoukoliv mírou podíleli                    
na organizaci plesu, na jeho zdárném průběhu, 
v š e m  s p o n z o r ů m  t o m b o l y ,                    
obsluze a samozřejmě i kapele.

                 Miloslav Kougl

Na maškarní bál přišlo asi 40 dětí Ples fotbalistů
se konal již po jedenácté

Foto: A. Houšková 



Všem jubilantům přejeme       

vše nejlepší, hodně štěstí           

a především pevné zdraví. 

Nové knihy v městské knihovněJubilanti - březen 2008
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Romány pro ženy – bývalý agent Malone se vrací k pokojnému 
životu majitele antikvaritátu. Klidné dny však Drake, Shannon – Sladká jako hřích – drsné 
utne anonymní e-mail a jeho syn je unesen. noci na skotské Vysočině jsou pro lady 
Pro záchranu svého dítěte se vydává             Shawnu MacGinnisovou prokletím. 
na nebezpečnou cestu, aby splnil únoscovi Pronásledují ji děsivé sny, v nichž se znovu 
požadavky.vrací k nejhorším chvílím svého života. Náhle 

se však ten, o kterém se jí zdává, a který měl Hooper, Kay – Dotek strachu – Riley, 
být mrtvý, objeví a slibuje pomstu všem,   agentka FBI šetří v přímořském městečku 
kteří ho zradili. sérii případů zavánějící černou magií. Jednou 

se ale probudila celá od krve a s bolestí hlavy, Coulter, Catherine – Večerní hvězda            
jenže si  nic nepamatuje.  Vždycky                  – beznadějně zamilovaná Giana se               
si uvědomovala, že její povolání je po ukončení školy ve Švýcarsku vrací domů 
nebezpečné, jenže až teď vidí, jaké je žít        do Londýna     a hodlá se provdat za svou 
v neustálém strachu.lásku. Jenže její matka si myslí, že jejímu 

vyvolenému jde jen o peníze. Obrátí se proto   
s prosbou o pomoc na svého dlouholetého Z lékařského prostředí 
přítele. Cook, Robin – Krize – doktor Craig Bowman 
Janouchová, Kateřina – Ukradené dětství    je obžalován ze smrti své pacientky. Proces je 
– jaké to je když v deseti letech musíte opustit ale spíše než proti němu veden proti              
zemi, kde jste až dosud byli doma, a vydat se tzv. nadstandartní lékařské péči. Průběh sporu 
na cestu do neznáma? však výrazně ovlivní soudní lékař Jack 

Stapleton, který se rozhodne provést pitvu 
zěmřelé Patience Stanhopeové. Tímto ovšem Napětí 
spustí nečekaný řetězec událostí a odhalení.Ludlum, Robert – Bancroftova strategie       

– Todd Belknap je po nezdařené operaci 
propuštěn z tajných služeb. Když se však Dobrodružné
dozví, že jeho nejlepší přítel byl unesen         Peters, Elizabeth – Kletba zlatého ptáčka     
v Libanonu a americké úřady nejeví ochotu – proslulý archeolog Emerson po příjezdu    
pomoci, rozhodne se zasáhnout na vlastní do Egypta čelí záhadným útokům a jednoho 
pěst. dne se u něj objeví zaměstnanec britské 
Berrym Steve –  Alexandrijská knihovna   r o zvědky v přestrojení a požádá o úkryt. 

Dne 24. března 2008 uplynou 
již dva roky od okamžiku, 
kdy nás navždy opustila 
paní Hana Krčmářová. 

Děkujeme všem za tichou 
vzpomínku.

synové Radek a Jiří s rodinou, 
druh Vlasta

Dne 11. března uplyne již 8 let, co nás 
navždy tragicky opustil 

Míra Effenberger. 
Kdo jste jej znali, věnujte mu, prosím, 
tichou vzpomínku. Nezapomeneme. 

Syn Kubík, Kačka s rodinou, 
rodiče Effenbergerovi a rodina 

Čechova.

Ráda bych poděkovala celému týmu 
pracovníků Léčebny pro dlouhodobě 
nemocné společnosti VIA, Česká Kamenice 
pod vedením primáře MUDr. Vladimíra 
Kovtuna za starost o mého těžce nemocného 
otce, pana Miloslava Zajíce. Obětavá             
a nelehká péče personálu LDN mu umožnila 
důstojný odchod z tohoto světa.
                   Miloslava Semerádtová s rodinou
                         Benešov nad Ploučnicí

Hrdina Jan

Mareš Václav

Ingerová Eliška

Rubešová Alena

Slámová Růžena

Kuchaříková Marie

Hronovská Božena

Poppová Věra

Hladká Věra

Vaněk Josef

Březinová Anna

Hrodková Irena

Nekvapil Josef

Jonáš Oldřich

Kýhosová Marie

Vosecká Květoslava

Votroubková Hanža

Vrbová Jana

Havelka Jindřich

Kindl Miroslav

Losová Olga

Povejšil Antonín

Poděkování

Vzpomínka
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 Toto číslo vychází dne 5. března 2008. 

Postní Křeslo pro hosta 
MuDr. Marie Svatošová

čtvrtek 6. 3. 2008 v 17:00 hod, 
Klub důchodců, Benešov nad Ploučnicí

Benešovský spolek BS-Aktiv
 vás zve  na přednášku 

"Hospice a umění doprovázet" 

zakladatelky hospicového hnutí v ČR
 a spisovatelky MuDr. Marie Svatošové.

Během přednášky jistě zmíní                      

i zavražděného kněze P. Ladislava 

Kubíčka, který zde v Benešově         

nad Ploučnicí působil a na kterého lidé 

dosud vzpomínají. K dostání budou 

knížky, které napsala paní Svatošová     

a P. Kubíček. Spojeno s autogramiádou.
Přijďte, nebudete litovat! Informace         

a vstupenky na tel. 724 293 072.

Velikonoční turnaj ve volejbale
sobota 22. 3. 2008 od 8:30 hod, 

tělocvična MSK, 
Sokolský vrch, Benešov nad Ploučnicí
turnaj smíšených družstev ve volejbale.

Benešovské závody horských kol 
sobota 5. 4. 2008

Peklo severu: Benešovské závody MTB 

(cross country)
dětské i dospělé kategorie

pořádá: MSK Benešov nad Ploučnicí        

- cyklistický oddíl
info: KUR SPORT cyklocentrum 

tel.: 412 586 205, 
mobil Milan Myšík 606 682 980.

Cyklistický závod Osvobození
neděle 4. 5. 2008

52. ročník 
silničního cyklistického závodu

Zahájení provozu letního kina
sobota 7. 6.2 008

Sportovní komise 

Rady města Benešova nad Ploučnicí 

zve všechny místní sportovce i nesportovce 

na 2.ročník 

„Jarního výběhu na Macharku“.

V sobotu 8.3.2008
Prezentace účastníků je od 9:30 hodin 
a první běžci vystartují v 10:00hodin. 
Závodit se bude v různých věkových 
kategoriích 
od nejmenších dětí až po veterány. 
Nejlepší budou odměněni. 
Občerstvení zajištěno!!!!!

„Jarní výběh na Macharku“

Akce ve městě

pokračování ze str. 3

Krátce z města

Benešovští důchodci se v pondělí 4. února zúčastnili slavnosti Rose Montag, kterou pro ně 
připravili senioři z našeho partnerského německého města. Fotky poskytl Uwe Lässig, 
pracovník úřadu města Heidenau. Danke! :)

Senioři v Heidenau na slavnosti Rose Montag


